
Ordinær Generalforsamling 

 Lupinmarkens Grundejerforening d.30.4-2019 

Deltagere:  

Henrik Eriksen Bestyrelse  

Henrik Andersen Bestyrelse  

Kim Foged Nielsen Bestyrelse – Referent  

David nr. 202 

Jens nr. 158 

Thomas nr.56 

Martin nr. 120 

Berit & Søren nr. 156 

1. Henrik Eriksen valgt som dirigent, og konstaterede at Generalforsamlingen var lovlig indvarslet 

efter de gældende regler. 

2. Bestyrelsens beretning blev vedtaget uden kommentarer. Se beretningen i vedhæftede link.  

3. Regnskab vedtaget uden kommentarer. Se bilag 1 og bilag 2 

4. Forslag omkring legepladsen modtaget fra nr. 158, dog indleveret for sent, forslaget flyttes derfor 

til evt 

5. Budget for næste år, blev vedtaget uden kommentarer. 

6. Bestyrelsesmedlemmer på valg er flg: Henrik Andersen, Kim Foged Nielsen begge blev genvalgt 

uden kampvalg. Suppleant Jan Pedersen nr. 93 blev genvalgt.  

7. Revisor Heidi Møller Modtog genvalg Ny revisor suppleant blev Berit i nr. 156 – Tillykke  

8. Eventuelt  

Forslag fra Jens i nr. 158 blev drøftet ( bilag 3) der var bred enighed omen opgradering af 

legepladsen, både hvad angår vedligehold og sikkerhed. Jens fra nr.158, blev sat i spidsen for 

projektet sammen med Henrik Eriksen fra bestyrelsen. 

Der tages kontakt til Nikostine vedr. tilbud på nye legeredskaber. 

Jens fra nr 158 vil i løbet af året indkalde til arbejdsdag på legepladsen, hvilket også kunne være 

god mulighed for at lære andre beboere på Lupinmarken at kende, eftersom der har været en del 

udskiftninger. Bak venligst op omkring dette projekt, som er til gavn for alle beboere på 

Lupinmarken. 

Dele trailer var der ikke stemning for, da nogle af de fremmødte havde dårlige erfaringer med det.  

Støjvold blev diskuteret, bestyrelsen tager aktion.  

Gadelamper virker ikke, bestyrelsen tager aktion  

Kloak rensning, bestyrelsen tager aktion.  

 


